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Protokół nr I/18
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 22 listopada 2018 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:00 i trwała do godz. 20:29.
Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy
ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229).

Pierwszą sesję Rady Miasta VIII kadencji zwołał  Komisarz Wyborczy w Opolu na
podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.
Postanowieniem z dnia 5 listopada 2018 roku w sprawie zwołania I sesji Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle, Komisarz Wyborczy ustalił  porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.
4. Stwierdzenie kworum.
5. Wybór Komisji Skrutacyjnej.
6. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.
7. Wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.
8. Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-

Koźle i złożenie przez niego ślubowania.
9. Zakończenie obrad I sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Ad. 1
Na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym, sesję otworzyła i
prowadziła do czasu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta najstarsza wiekiem
radna Halina Mińczuk.
Otwierając inauguracyjną sesję Rady Miasta, prowadząca obrady powitała
zgromadzonych na sali, tj.:
1) Zastępcę Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej panią Elżbietę Maślonę

oraz członka Miejskiej Komisji Wyborczej Artura Niedbalskiego,
2) Nowo wybranych Radnych,
3) Nowo wybranego Prezydenta Miasta,
4) Zastępców Prezydenta Miasta, Sekretarza i Skarbnika Miasta,
5) Kierowników Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników gminnych jednostek

organizacyjnych oraz prezesów miejskich spółek,
6) Przybyłych na dzisiejszą sesję mieszkańców miasta,
7) Przedstawicieli prasy i radia,
8) Starostę Małgorzatę Tudaj oraz Wicestarostę Józefa Gismana

Ad. 2
Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.

Zaświadczenia o wyborze wręczyli Elżbieta Maślona, Zastępca Przewodniczącego
Miejskiej Komisji Wyborczej, oraz członek tej komisji Artur Niedbalski. Po wręczeniu
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zaświadczeń pani Elżbieta Maślona pogratulowała radnym zdobycia mandatów na
nową kadencję i złożyła życzenia owocnej pracy.

Prowadząca obrady Halina Mińczuk poinformowała, iż mandaty trzech radnych
zostały obsadzone postanowieniami Komisarza Wyborczego w Opolu z dnia 15 i 20
listopada 2018 r. i odczytała kolejno:

„Postanowienie Komisarza Wyborczego w Opolu z dnia 15 listopada 2018 r.
w sprawie obsadzenia mandatu radnego, na podstawie art. 387 §1 postanawia się o
wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 4 właściwym dla wyboru
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, pani Elżbiety Kozakiewicz - kandydata  z listy nr 18.”

„Postanowienie Komisarza Wyborczego w Opolu z dnia 20 listopada 2018 r.
w sprawie obsadzenia mandatu radnego, na podstawie art. 387 §1 postanawia się o
wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 2 właściwym dla wyboru
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle,  pani Ewy Stogniew - kandydata  z listy nr 18.”

„Postanowienie Komisarza Wyborczego w Opolu z dnia 20 listopada 2018 r.
w sprawie obsadzenia mandatu radnego, na podstawie art. 387 §1 postanawia się o
wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3 właściwym dla wyboru
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle,  pani Katarzyny Aleksandry Dysarz - kandydata  z
listy nr 18.”

Ad. 3
Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.

Po odczytaniu przez Halinę Mińczuk, prowadzącą obrady, roty ślubowania „Wierny
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej
mieszkańców." – wywołani kolejno radni wstawali i wypowiadali słowo  „ślubuję".
Kilku radnych dodało zdanie „Tak mi dopomóż Bóg".

Ślubowanie złożyło 23 radnych.

Ad. 4
Stwierdzenie kworum.

Prowadząca obrady stwierdziła prawomocność obrad, na statutową liczbę 23 radnych
w obradach uczestniczyli wszyscy radni.
Następnie wręczyła zaświadczenia o wyborze trzem radnym, których mandaty zostały
obsadzone przez Komisarza Wyborczego: Elżbiecie Kozakiewicz, Ewie Stogniew
i Katarzynie Dysarz.

Ad. 5
Wybór Komisji Skrutacyjnej

Prowadząca obrady poprosiła o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej.
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Adam Oczoś zaproponował do składu komisji skrutacyjnej kandydaturę Katarzyny
Dysarz. Radna wyraziła zgodę na pracę w komisji.
Wiesław Fąfara zaproponował do składu komisji skrutacyjnej kandydaturę Marka
Piaseckiego. Radny wyraził zgodę na pracę w komisji.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zaproponowała do składu komisji skrutacyjnej
kandydaturę Fabiana Pszona. Radny wyraził zgodę na pracę w komisji.

Prowadząca obrady po upewnieniu się, że nie ma więcej chętnych do składu komisji
skrutacyjnej, złożyła wniosek o zamknięcie listy kandydatów i poddała go pod
głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (22)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Fabian Pszon

Następnie prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o przeprowadzenie
głosowania w wyborze komisji skrutacyjnej w trybie „en bloc”.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Kolejne głosowanie dotyczyło zatwierdzenia komisji skrutacyjnej w składzie:
Katarzyna Dysarz, Marek Piasecki, Fabian Pszon.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (22)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Fabian Pszon

Ad. 6
Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

Prowadząca obrady Halina Mińczuk poprosiła o zgłaszanie kandydatur na
Przewodniczącego Rady Miasta.

Wiesław Fąfara zgłosił kandydaturę Grzegorza Chudomięta. W  uzasadnieniu wskazał
na dotychczasowe duże doświadczenie radnego jako samorządowca.
Grzegorz Chudomięt wyraził zgodę na kandydowanie.

Andrzej Kopacki zgłosił kandydaturę Ireneusza Wiśniewskiego. Przybliżył sylwetkę
radnego – doktor nauk ekonomicznych, od 2012 r. dyrektor Centrum Kształcenia
Praktycznego i Ustawicznego w Kędzierzynie-Koźlu, członek Rady Dyrektorów Szkół
Zawodowych przy Ministrze Edukacji Narodowej. Dodał, że jest to człowiek
o wysokiej kulturze osobistej i posiada wszelkie predyspozycje do sprawowania
funkcji Przewodniczącego Rady Miasta.
Ireneusz Wiśniewski wyraził zgodę na kandydowanie.

Po upewnieniu się, że nie ma więcej zgłoszeń, prowadząca obrady poddała pod
głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatur na funkcję Przewodniczącego
Rady Miasta.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Następnie komisja skrutacyjna udała się do  biura rady w celu przygotowania  kart do
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głosowania. Prowadząca obrady ogłosiła na ten czas przerwę (przerwa trwała od 16:29
do 16:44).
Po wznowieniu obrad Katarzyna Dysarz poinformowała, że została wybrana na
przewodniczącą komisji skrutacyjnej. Wyjaśniła, że zgodnie z § 46 i 47 Statutu Gminy
Kędzierzyn-Koźle w głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart
ostemplowanych pieczęcią rady. 23 karty są w posiadaniu członka komisji Fabiana
Pszona. Następnie objaśniła zasady głosowania oraz przedstawiła radnym kartę do
głosowania.
Wzór karty zawiera dwa nazwiska kandydatów i objaśnienia:

1. Głos jest ważny, jeżeli głosujący za daną kandydaturą postawi znak „x” w kratce
przy nazwisku i imieniu wybranego kandydata, a głosujący przeciwko danej
kandydaturze lub wstrzymujący się od głosu na danego kandydata nie postawi
znaku „x” przy nazwisku i imieniu tego kandydata.

2. Głos jest nieważny, jeżeli znak „x” zostanie postawiony przy nazwisku więcej niż
jednego kandydata lub nie zostanie postawiony przy nazwisku żadnego kandydata.

3. Wybrany zostaje kandydat, na którego  oddano największą liczbę głosów,
stanowiącą więcej niż połowę ważnie oddanych głosów.

Monika Orpel-Śmigielska, kierownik biura prawnego, poinformowała, że budzi
kontrowersje w piśmiennictwie i orzecznictwie kwestia, czy radny kandydujący na
określoną funkcję w Radzie Miasta bądź w komisjach Rady Miasta może uczestniczyć
w głosowaniach nad własną kandydaturą. Są rozbieżności, ale z wyroku Naczelnego
Sądu Administracyjnego wynika, że taki wybór może być uznany za nieważny. Pani
mecenas zaleca osobom kandydującym wstrzymanie się od głosowania.

Kandydat na Przewodniczącego Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zgłosił, że nie
będzie brał udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej, po konsultacji z radcą prawnym Leszkiem
Dulębą ustaliła, że Ireneusz Wiśniewski nie pobierze karty do głosowania i zostanie to
zapisane w protokole komisji skrutacyjnej.

Radni kolejno wyczytywani wg listy obecności odbierali kartę, a następnie po
dokonaniu skreśleń wrzucali ją do urny. Wydano 22 karty do głosowania, kandydat na
Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Grzegorz Chudomięt pobrał kartę,
ale nie brał udziału w głosowaniu.

Po oddaniu wszystkich głosów, komisja skrutacyjna udała się do biura rady w celu
sporządzenia protokołu z tajnego głosowania.

Prowadząca obrady ogłosiła na ten czas przerwę, która trwała od 16:56 do 17:07.

Po wznowieniu obrad głos zabrała Katarzyna Dysarz, przewodnicząca Komisji
Skrutacyjnej, która odczytała „protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesji
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w dniu 22 listopada 2018 r. dla wyboru
Przewodniczącego Rady Miasta”:
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Komisja w składzie:
1. – Przewodnicząca  Katarzyna Dysarz.
2. – Członek Marek Piasecki.
3. – Członek Fabian Pszon.

Na podstawie wyników głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna stwierdza, co
następuje:
Na Przewodniczącego Rady Miasta zgłoszono  kandydaturę:
1. Grzegorza Chudomięta.
2. Ireneusza Wiśniewskiego.

Obecnych na sesji wg listy obecności było 23 radnych.
Kandydat na Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Ireneusz
Wiśniewski nie brał udziału w głosowaniu i nie pobrał karty do głosowania.
Wydano 22 karty do głosowania, w tym radnemu Grzegorzowi Chudomiętowi –
kandydatowi na Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, który jednak nie
brał  udziału w głosowaniu.
Głosowało  radnych: 21
Głosów ważnych oddano: 21
Głosów nieważnych oddano: 0

Za kandydaturą Grzegorza Chudomięta oddano 8 głosów.
Za kandydaturą Ireneusza Wiśniewskiego oddano 13 głosów.

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na Przewodniczącego Rady
Miasta Kędzierzyn-Koźle, Rada w głosowaniu tajnym wybrała bezwzględną
większością głosów: Ireneusza Wiśniewskiego.
(protokół komisji skrutacyjnej dołączony do nin. protokołu)

Uchwała nr I/1/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Dalsze prowadzenie obrad przejął Ireneusz Wiśniewski. W okolicznościowym
wystąpieniu podziękował za okazane zaufanie.
Rada przyjęła wystąpienie brawami.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zaproponował zmianę
do porządku obrad: pkt 8 tj. „Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu
Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle i złożenie przez niego ślubowania” otrzyma
oznaczenie punkt 7, natomiast dotychczasowy pkt 7 tj. „Wybór dwóch
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Wiceprzewodniczących Rady Miasta” otrzyma kolejne oznaczenie porządkowe tj.
punkt 8.

Adam Oczoś zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt „Ustalenie
składów komisji stałych Rady Miasta oraz wybór ich przewodniczących”.

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie możliwość wprowadzenia zmian do
porządku obrad „en bloc”.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie ww. zmiany do
porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.
4. Stwierdzenie kworum.
5. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.
6. Wybór Komisji Skrutacyjnej.
7. Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-

Koźle i złożenie przez niego ślubowania
8. Wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.



8

9. Ustalenie składów komisji stałych Rady Miasta oraz wybór ich
przewodniczących.

10. Zakończenie obrad I sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Ad. 7
Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle
i złożenie przez niego ślubowania

Zgodnie z art. 29 a. 1. ustawy o samorządzie gminnym Pani Sabina Nowosielska
złożyła wobec Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle ślubowanie o następującej treści:
"Obejmując urząd Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle, uroczyście ślubuję, że
dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra
publicznego i pomyślności mieszkańców miasta Kędzierzyn-Koźle."  "Tak mi dopomóż
Bóg."
Tym samym Pani Sabina Nowosielska objęła obowiązki Prezydenta Miasta
Kędzierzyn-Koźle.

Po okolicznościowym wystąpieniu pani prezydent, Przewodniczący Rady Miasta
ogłosił przerwę, która trwała od 17:20 do 17:39.

Ad. 8
Wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Realizując porządek obrad, przewodniczący obrad Ireneusz Wiśniewski poprosił
o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. Zaproponował, aby
wybór wiceprzewodniczących przeprowadzić w dwóch odrębnych tajnych
głosowaniach.

Adam Oczoś zgłosił kandydaturę Haliny Mińczuk. W krótkiej charakterystyce
kandydatki, zwrócił uwagę na jej wieloletnie doświadczenie, oparte na kontaktach
z ludźmi.

Dominik Szustakiewicz zgłosił kandydaturę Katarzyny Kukolki-Bogocz. Przedstawił
kandydatkę jako osobę ambitną i kreatywną, która rzetelnie podchodzi do
powierzonych jej zadań.

Obydwie kandydatki wyraziły zgodę na kandydowanie.

Po upewnieniu się, że nie ma więcej kandydatur, prowadzący obrady poddał pod
głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatur na funkcję pierwszego
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
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Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Komisja skrutacyjna udała się do biura rady w celu przygotowania kart do głosowania.
Na ten czas Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 17:44 do
17:50.

Po wznowieniu obrad przewodnicząca komisji skrutacyjnej Katarzyna Dysarz
objaśniła zasady głosowania i rozdała karty do głosowania. Radni według kolejności
na liście obecności, podchodzili do członków komisji skrutacyjnej w celu odebrania
karty i po dokonaniu skreśleń wrzucali kartę do urny.

W głosowaniu nie brały udziału kandydatki Halina Mińczuk i Katarzyna Kukolka-
Bogocz.

Po stwierdzeniu, że wszyscy obecni radni oddali głos, komisja skrutacyjna udała się do
biura rady w celu sporządzenia protokołu z tajnego głosowania.

Prowadzący obrady ogłosił przerwę, która trwała od 17:57 do 18:04.

Po wznowieniu obrad, przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała „Protokół
Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w dniu 22
listopada 2018 r. dla wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta”:

Komisja w składzie:
1. Przewodnicząca - Katarzyna Dysarz.
2. Członek - Marek Piasecki.
3. Członek - Fabian Pszon.

Na podstawie wyników głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna stwierdza, co
następuje:
Na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle zgłoszono  kandydatury:
1. Haliny Mińczuk.
2. Katarzyny Kukolki-Bogocz.

Obecnych na sesji wg listy obecności było 23 radnych.
Kandydatka na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Halina
Mińczuk nie brała udziału w głosowaniu i nie pobrała karty do głosowania.
Kandydatka na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Katarzyna
Kukolka-Bogocz nie brała udziału w głosowaniu i nie pobrała karty do głosowania.

Wydano 21 kart do głosowania.
Głosowało  radnych: 21
Głosów ważnych oddano: 21
Głosów nieważnych oddano: 0
Za kandydaturą Haliny Mińczuk oddano 14 głosów.
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Za kandydaturą Katarzyny Kukolki-Bogocz oddano 7 głosów.

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na Wiceprzewodniczącą Rady
Miasta Kędzierzyn-Koźle, Rada w głosowaniu tajnym wybrała bezwzględną
większością głosów: Halinę Mińczuk.
(protokół komisji skrutacyjnej dołączony do nin. protokołu)

Uchwała nr I/2/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następnie przystąpiono do wyboru drugiego wiceprzewodniczącego Rady Miasta.
Andrzej Kopeć zgłosił kandydaturę Ewy Czubek, uzasadniając swój wybór
doświadczeniem radnej na stanowisku Wiceprzewodniczącej Rady Miasta
w poprzedniej kadencji.

Ewa Czubek wyraziła zgodę na kandydowanie.

Marek Piasecki zgłosił kandydaturę Jacka Króla wskazując na doświadczenie radnego
jako Wiceprezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Jacek Król wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne
kandydatury. Po upewnieniu się, że nie ma innych kandydatur, zapytał, kto jest za
zamknięciem listy kandydatur na funkcję drugiego Wiceprzewodniczącego Rady
Miasta.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Komisja skrutacyjna udała się do biura rady w celu przygotowania kart do głosowania.

Prowadzący obrady głosił kilka minut przerwy (przerwa trwała od 18:08 do 18:14).



11

Po wznowieniu obrad, przewodnicząca komisji skrutacyjnej Katarzyna Dysarz,
objaśniła zasady głosowania i rozdała karty do głosowania. Radni według kolejności
na liście obecności, podchodzili do członków komisji w celu odebrania karty do
głosowania i po dokonaniu skreśleń wrzucali kartę do urny.

Ewa Czubek i Jacek Król nie brali udziału w głosowaniu.

Po stwierdzeniu, że wszyscy obecni radni oddali głos, komisja skrutacyjna udała się do
biura rady w celu sporządzenia protokołu z tajnego głosowania.

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski, zwrócił się z propozycją o wpisywanie się
radnych na przygotowanych listach, dotyczących składów poszczególnych komisji.

Po wznowieniu obrad przewodnicząca komisji skrutacyjnej Katarzyna Dysarz
odczytała „Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesji Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle w dniu 22 listopada 2018 r. dla wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Miasta”.

Komisja w składzie:
1. Przewodnicząca - Katarzyna Dysarz.
2. Członek - Marek Piasecki.
3. Członek - Fabian Pszon.

Na podstawie wyników głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna stwierdza, co
następuje:
Na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle zgłoszono  kandydatury:
1. Ewy Czubek.
2. Jacka Króla.

Obecnych na sesji wg listy obecności było 23 radnych.
Kandydatka na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Ewa Czubek
nie brała udziału w głosowaniu i nie pobrała karty do głosowania.
Kandydat na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Jacek Król nie
brał udziału w głosowaniu i nie pobrał karty do głosowania.

Wydano 21 kart do głosowania.
Głosowało  radnych: 21
Głosów ważnych oddano: 21
Głosów nieważnych oddano: 0

Za kandydaturą Ewy Czubek oddano 13 głosów.
Za kandydaturą Jacka Króla  oddano 8 głosów.
Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na Wiceprzewodniczącą Rady
Miasta Kędzierzyn-Koźle, Rada w głosowaniu tajnym wybrała bezwzględną
większością głosów: Ewę Czubek.
(protokół komisji skrutacyjnej dołączony do nin. protokołu)
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Uchwała nr I/3/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do Urzędu Miasta wpłynęło pismo od
senatora Grzegorza Peczkisa, w którym prosił o umożliwienie zabrania głosu podczas
pierwszej sesji Rady Miasta. W imieniu senatora głos zabrał radny Dominik
Szustakiewicz.

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że Urząd Miasta nie odpowiedział na to pismo,
więc senator nie wiedział, czy będzie mógł zabrać głos na dzisiejszej sesji.

Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego, czy senatorowie nie mają
z urzędu zagwarantowanego prawa do zabierania głosu podczas sesji Rady Miasta.

Mecenas Leszek Dulęba poinformował, że Przewodniczący Rady Miasta ma prawo do
udzielenia głosu każdemu, również osobie nie będącej radnym.

Andrzej Kopeć poinformował, że znalazł publikacje w internecie, które mówią, że na
podstawie ustawy o wykonywaniu mandatu posła i senatora, senator ma prawo zabrać
głos na sesji Rady Miasta i nie potrzebuje na to niczyjej zgody.

Grzegorz Chudomięt zauważył, że doszło do nieporozumienia, gdyż senator wysłał ten
list do Przewodniczącego Rady Miasta, a takiego w danej chwili nie było. Z drugiej
strony senator chciał być grzeczny i oczekiwał wyrażenia zgody na swoje wystąpienie.

Adam Oczoś przypomniał, że w poprzedniej kadencji, gdy Grzegorz Peczkis został
wybrany na senatora, Rada Miasta wyartykułowała, że zawsze jeśli tylko będzie jego
wola uczestniczyć w sesji, jest mile widziany.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że mimo tego napisze do pana senatora
pismo z zaproszeniem na następną sesję.

Ad. 9
Ustalenie składów komisji stałych Rady Miasta oraz wybór ich przewodniczących.

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że w przypadku, gdy
liczba osób zgłoszonych do poszczególnych komisji nie przekroczy maksymalnej
liczby członków tej komisji określonej w Statucie Gminy, zaproponuje głosowanie
nad składem danej komisji w trybie „en bloc”.
Następnie ogłosił przerwę, która trwała od 18:40 do 18:44.

Po wznowieniu obrad, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w przypadku
czterech komisji problemowych, maksymalna liczba członków komisji określona w
Statucie Gminy nie została przekroczona. Są to:, Komisja Infrastruktury, Komisja
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Edukacji, Kultury i Sportu, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisja
Finansowo-Gospodarcza. W przypadku dwóch komisji, tj. Komisji Rewizyjnej i
Komisji Spraw Społecznych, jest nadmiar chętnych w stosunku do liczby określonej
w Statucie Gminy. W tym przypadku będzie potrzeba przeprowadzenia odrębnych
głosowań poszczególnych kandydatur. Następnie zaproponował, aby przystąpić do
głosowania składów komisji, co do których nie został przekroczony maksymalny stan
składu osobowego.
Prowadzący obrady zaczął od Komisji Infrastruktury i zwrócił się z pytaniem do
ośmiu kandydatów wpisanych na listę, czy wyrażają zgodę na pracę w tej komisji.
Wszyscy wpisani na listę radni: Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Czubek, Wiesław
Fąfara, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki, Michał Nowak, Ewa
Stogniew, wyrazili zgodę.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie możliwość
przegłosowania składu komisji w trybie „en bloc”.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie składu Komisji
Infrastruktury, jednak nastąpiła reasumpcja głosowania z uwagi na to, że najpierw
powinno się odbyć głosowanie za zamknięciem listy kandydatur.

Zamknięcie listy kandydatów do składu Komisji Infrastruktury:

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki
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Przyjęcie składu Komisji Infrastruktury: Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Czubek,
Wiesław Fąfara, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki, Michał Nowak,
Ewa Stogniew.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Uchwała nr I/4/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Infrastruktury Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do omawiania kolejnej komisji tj. Komisji
Edukacji, Kultury i Sportu. Odczytywał kolejno nazwiska ośmiu radnych wpisanych
na listę: Andrzej Kopacki, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Grażyna Filipowicz, Hanna
Białas, Jacek Król, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski. Wszyscy
radni wyrazili zgodę na kandydowanie.
Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy
kandydatów do składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki
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Kolejne głosowania dotyczyły:

Przeprowadzenie głosowania nad składem Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w trybie
„en bloc”.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Przyjęcie składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu: Andrzej Kopacki, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Grażyna Filipowicz, Hanna Białas, Jacek Król, Katarzyna Dysarz,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Uchwała nr I/5/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następnie przystąpiono do omawiania kolejnej komisji.
Przewodniczący Rady Miasta odczytał osiem nazwisk radnych wpisanych na listę do
składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska,
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Sławomir Wołkowiecki, Jacek Król, Wiesław Fąfara, Katarzyna Dysarz, Michał
Nowak, Grzegorz Chudomięt. Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatów
do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Kolejne głosowania dotyczyły:

Przeprowadzenie głosowania nad składem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w
trybie „en bloc”.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Przyjęcie składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Małgorzata Lipczyńska, Ewa
Odulińska, Sławomir Wołkowiecki, Jacek Król, Wiesław Fąfara, Katarzyna Dysarz,
Michał Nowak, Grzegorz Chudomięt.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
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Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Uchwała nr I/6/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następną procedowaną komisją była Komisja Finansowo-Gospodarcza, gdzie na
trzynastu możliwych członków, zgłosiło się dwanaście. Prowadzący obrady odczytał
ich nazwiska: Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller, Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Ewa
Czubek, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Ewa
Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Grzegorz Chudomięt. Wszyscy radni wyrazili zgodę
na kandydowanie.
Następnie przewodniczący Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek o
zamknięcie listy kandydatów do składu Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Kolejne głosowania dotyczyły:

Przeprowadzenie głosowania nad składem Komisji Finansowo-Gospodarczej w trybie
„en bloc”.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
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Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Przyjęcie składu Komisji Finansowo-Gospodarczej: Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller,
Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Ewa Czubek, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz,
Wiesław Fąfara, Jacek Król, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Grzegorz
Chudomięt.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Uchwała nr I/7/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Przed przystąpieniem do ustalenia składów komisji, w których jest więcej chętnych niż
określona w Statucie Gminy maksymalna liczba członków, Przewodniczący Rady
Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 19:01 do 19:14.

Po przerwie wyczytał nazwiska dziesięciu radnych chętnych do pracy w Komisji
Rewizyjnej: Małgorzata Lipczyńska, Andrzej Kopeć, Grażyna Filipowicz, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Wołkowiecki Sławomir, Dominik Szustakiewicz,
Jacek Król, Katarzyna Dysarz, Ewa Stogniew - jedna osoba ponad maksymalny
dopuszczalny skład. Wszyscy radni wyrazili zgodę na prace w komisji.
Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy
kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem do radnych, kto jest za tym, aby
radna Małgorzata Lipczyńska była członkiem Komisji Rewizyjnej:

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek
Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (4)
Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz

Kolejne głosowania dotyczyły:

- kandydatury radnego Andrzeja Kopcia na członka Komisji Rewizyjnej

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (17)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (5)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Kopeć

- kandydatury radnej Grażyny Filipowicz na członka Komisji Rewizyjnej
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Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller

- kandydatury radnej Katarzyny Kukolki-Bogocz na członka Komisji Rewizyjnej

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (22)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Kopeć

- kandydatury radnego Fabiana Pszona na członka Komisji Rewizyjnej

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller

- kandydatury radnego Sławomira Wołkowieckiego na członka Komisji Rewizyjnej
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Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 13, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Michał Nowak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski

- kandydatury radnego Dominika Szustakiewicza na członka Komisji Rewizyjnej

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam
Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Andrzej Kopeć, Ewa Stogniew

- kandydatury radnego Jacka Króla na członka Komisji Rewizyjnej

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

- kandydatury radnej Katarzyny Dysarz na członka Komisji Rewizyjnej
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Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz,
Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (6)
Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Marek Piasecki

- kandydatury radnej Ewy Stogniew na członka Komisji Rewizyjnej

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (16)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki ,
Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk,
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (5)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grzegorz Chudomięt, Jacek Król

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski ogłosił przerwę, aby w oparciu o wyniki
głosowań ustalić skład komisji. Przerwa trwała od 19:23 do 19:26.

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miasta odczytał skład Komisji
Rewizyjnej: Małgorzata Lipczyńska, Andrzej Kopeć, Grażyna Filipowicz, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Jacek Król, Katarzyna
Dysarz, Ewa Stogniew.

Uchwała nr I/8/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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Następnie przystąpiono do ustalenia składu Komisji Spraw Społecznych, do której
akces zgłosiło dziewięciu radnych: Halina Mińczuk, Elżbieta Kozakiewicz, Hanna
Białas, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Grażyna Filipowicz, Sławomir
Wołkowiecki, Marek Piasecki, Fabian Pszon – jedna osoba ponad maksymalny
dopuszczalny skład.

Fabian Pszon poprosił o wykreślenie go z listy kandydatów do Komisji Spraw
Społecznych, aby umożliwić głosowanie całościowe. Radny został już członkiem
dwóch komisji, więc nie będzie to dla niego problem. Pozostali radni wyrazili zgodę
na kandydowanie.

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatów
do składu Komisji Spraw Społecznych.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Następne głosowania dotyczyły:

Przeprowadzenie głosowania nad składem Komisji Spraw Społecznych w trybie „en
bloc”.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Przyjęcie składu Komisji Spraw Społecznych: Halina Mińczuk, Elżbieta Kozakiewicz,
Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Grażyna Filipowicz, Sławomir
Wołkowiecki, Marek Piasecki.
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Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Uchwała nr I/9/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczących komisji stałych.

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poprosił o zgłaszanie kandydatur
na przewodniczącego Komisji Infrastruktury.

Grażyna Filipowicz zgłosiła kandydaturę Dominika Szustakiewicza.

Ewa Stogniew zgłosiła kandydaturę Adama Oczosia.

Obydwaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na
przewodniczącego Komisji Infrastruktury.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur:

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
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Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Monika Orpel-Śmigielska zasugerowała, aby w przypadku głosowania na
przewodniczących komisji, analogicznie do głosowania na przewodniczących i
wiceprzewodniczących Rady Miasta, kandydaci wstrzymali się od głosowania.

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie kandydaturę Dominika Szustakiewicza na
funkcję przewodniczącego Komisji Infrastruktury.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 14, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Halina Mińczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz
Wiśniewski

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie drugą kandydaturę - Adama
Oczosia na funkcję przewodniczącego Komisji Infrastruktury.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Adam Oczoś

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że przewodniczącym Komisji
Infrastruktury został Adam Oczoś. Pogratulował radnemu objęcia funkcji.
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Uchwała nr I/10/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i
Sportu. Przewodniczący Rady Miasta poprosił o zgłaszanie kandydatur na
przewodniczącego tej komisji.

Hanna Białas zgłosiła kandydaturę Andrzeja Kopackiego. Radny wyraził zgodę na
kandydowanie.

Sławomir Wołkowiecki zgłosił kandydaturę Katarzyny Kukolki-Bogocz. Radna
wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na
przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur:

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie kandydaturę  Andrzeja Kopackiego na
funkcję przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Elżbieta
Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
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Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopacki

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie drugą kandydaturę – Katarzyny
Kukolki-Bogocz  na funkcję przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 13, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Marek
Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Halina Mińczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że przewodniczącym Komisji Edukacji,
Kultury i Sportu został Andrzej Kopacki. Pogratulował radnemu objęcia funkcji.

Uchwała nr I/11/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Finansowo-
Gospodarczej. Przewodniczący Rady Miasta poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Marek Piasecki zgłosił kandydaturę Wiesława Fąfary. Radny wyraził zgodę na
kandydowanie.
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Tomasz Scheller zgłosił kandydaturę Andrzeja Kopcia. Radny wyraził zgodę na
kandydowanie.

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na
przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur:

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Następne głosowanie dotyczyło kandydatury Wiesława Fąfary na przewodniczącego
Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 15, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (15)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki ,
Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk,
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Ireneusz Wiśniewski

Następnie Przewodniczący Rady Miasta zapytał, kto popiera kandydaturę Andrzeja
Kopcia na przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta
Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
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Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że przewodniczącym Komisji
Finansowo-Gospodarczej został Andrzej Kopeć. Pogratulował radnemu objęcia
funkcji.

Uchwała nr I/12/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji. Prowadzący obrady poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Katarzyna Dysarz zgłosiła kandydaturę Michała Nowaka. Radny wyraził zgodę na
kandydowanie.

Marek Piasecki zgłosił kandydaturę Grzegorza Chudomięta. Radny wyraził zgodę na
kandydowanie.

Więcej kandydatur nie zgłoszono, więc prowadzący obrady poddał pod głosowanie
zamknięcie listy kandydatur do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kandydaturę Michała Nowaka
na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Jacek Król, Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Michał Nowak, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki

Następne głosowanie dotyczyło kandydatury Grzegorza Chudomięta na
przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 14, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek
Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (14)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ireneusz
Wiśniewski

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił, że przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji został wybrany Michał Nowak. Pogratulował radnemu objęcia funkcji.

Uchwała nr I/13/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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Kolejne głosowania dotyczyły wyboru przewodniczącego Komisji Spraw
Społecznych. Prowadzący obrady poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Małgorzata Lipczyńska zgłosiła kandydaturę Ewy Odulińskiej. Radna wyraziła zgodę
na kandydowanie.

Jacek Król zgłosił kandydaturę Marka Piaseckiego. Radny wyraził zgodę na
kandydowanie.

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na
przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur:

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Następnie prowadzący obrady zapytał, kto jest za tym, aby Ewa Odulińska została
przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Ewa Odulińska

Kolejne głosowanie dotyczyło drugiej kandydatury na przewodniczącego Komisji
Spraw Społecznych – Marka Piaseckiego.
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Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 14, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Marek Piasecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że przewodniczącym Komisji Spraw
Społecznych została wybrana Ewa Odulińska. Pogratulował radnej objęcia funkcji.

Uchwała nr I/14/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Następnie przystąpiono do omawiania ostatniej komisji – Komisji Rewizyjnej.
Prowadzący obrady poprosił o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego tej
komisji.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zgłosiła kandydaturę Grażyny Filipowicz. Radna wyraziła
zgodę na kandydowanie.

Michał Nowak zgłosił kandydaturę Katarzyny Dysarz. Radna wyraziła zgodę na
kandydowanie.

Grzegorz Chudomięt zauważył, że ugrupowanie Sabiny Nowosielskiej wygrało do tej
pory głosowania na wszystkie funkcje w Radzie Miasta. Podkreślił, że do dobrego
obyczaju należało, żeby przewodniczącym Komisji Rewizyjnej nie była osoba
popierająca prezydenta.

Andrzej Kopeć potwierdził, że taki obyczaj był w poprzedniej kadencji, natomiast
kadencję wcześniej, kiedy prezydentem był Tomasz Wantuła, radny Grzegorz
Chudomięt pełnił funkcję przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i był w koalicji z
prezydentem Wantułą.
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Grzegorz Chudomięt przypomniał, że nie kandydował z ugrupowania prezydenta
Wantuły, tylko z ramienia Platformy Obywatelskiej.

Adam Oczoś stwierdził, że przegłosowany skład Komisji Rewizyjnej wskazuje, iż w
komisji będzie reprezentacja trzech klubów, a klub radnych Sabiny Nowosielskiej ma
mniejszość.

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek o
zamknięcie listy kandydatur na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (23)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir
Wołkowiecki

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie kandydaturę Grażyny
Filipowicz na przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 14, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek
Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Grażyna Filipowicz

Ostatnie głosowanie dotyczyło kandydatury Katarzyny Dysarz na przewodniczącą
Komisji Rewizyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz,
Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Grzegorz Chudomięt, Fabian Pszon
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek
Piasecki, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Dysarz

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że przewodniczącą Komisji Rewizyjnej
została Katarzyna Dysarz. Pogratulował radnej objęcia funkcji.

Uchwała nr I/15/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 22 listopada 2018 r.

w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Katarzyna Dysarz, zwracając się do członków Komisji Rewizyjnej, zadeklarowała
duży obiektywizm i dobrą współpracę, a przede wszystkim ustalanie przez radnych
planów kontroli. Nie będzie wpływała na decyzje członków komisji.

Marek Piasecki wyraził niedowierzanie, że Koalicja Obywatelska wybrała swojego
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Dodał, że jest rozczarowany wynikiem
głosowań.

Katarzyna Kukolka-Bogocz wygłosiła stanowisko radnych Prawa i Sprawiedliwości
wobec wyników głosowań i braku współpracy Koalicji Obywatelskiej z innymi
ugrupowaniami. (stanowisko radnych PiS Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle dołączone
do niniejszego protokołu).
Ponadto zwróciła uwagę na dzień pracownika socjalnego, który przypadał na dzień
przed sesją i protesty pracowników opieki społecznej odnośnie swoich zarobków.
Zwróciła się z pytaniem do prezydenta, czy wynagrodzenia tych pracowników są aż
tak małe, że protestują i czy będzie rozwiązanie w tej sprawie.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło poinformował, że jest podpisane porozumienie
ze związkami zawodowymi, a podwyżki dla pracowników socjalnych nastąpiły.
Zwrócił uwagę, że protest jest skierowany do rządu i jest protestem ogólnopolskim.
Poinformował również, że w dniu pracownika socjalnego udał się do Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej i podziękował pracownikom za ich ciężką pracę. Razem
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z panią prezydent, która uczestniczyła we wszystkich spotkaniach dotyczących
wynagrodzeń, są zatroskani tym, że Państwo Polskie nie pokrywa kosztów utrzymania
Ośrodków Pomocy Społecznej. Natomiast zaręcza, że w Kędzierzynie-Koźlu
zagwarantowali możliwość wzrostu wynagrodzeń.

Andrzej Kopeć nawiązał do wypowiedzi Marka Piaseckiego i przypomniał, że radny
współtworzył komitet Tomasza Wantuły sprzed 8 lat i to ten komitet zagwarantował
sobie w Radzie Miasta większość w Komisji Rewizyjnej i sprzyjającego mu
przewodniczącego. Dopiero odejście radnych z komitetu Tomasza Wantuły pozwoliło
odzyskać opozycji kontrole nad Komisją Rewizyjną.

Fabian Pszon wspomniał o uroczystości 11 listopada br. podczas której Prezydent
Miasta Sabina Nowosielska mówiła o duchu demokracji i demokratycznych zasadach.
Patrząc na głosowania dotyczące Komisji Rewizyjnej, uważa, że radni z komitetu pani
prezydent nie wiedzą, co to jest duch demokracji i pokazali jakie mają zdanie o
opozycji.

Marek Piasecki, nawiązując do wypowiedzi Andrzeja Kopcia, przypomniał, że nie
miał wpływu na to, co się działo 8 lat temu w Radzie Miasta, bo był radnym
powiatowym.

Andrzej Kopeć zwrócił uwagę, że radny Marek Piasecki odniósł się do nazwy
ugrupowania, więc on też odniósł się do ugrupowania, które radny współtworzył 8 lat
temu.

Adam Oczoś, odnosząc się do stanowiska przedłożonego przez Katarzynę Kukolkę-
Bogocz, zaznaczył, że to co się dzieje w kraju po wyborach pokazuje, iż ugrupowanie
Prawa i Sprawiedliwości mając większość, również nie chce się liczyć z innymi.
Dodał, że rozumie ich rozgoryczenie, ale będą mieli istotny wpływ na to, co się dzieje
w Komisji Rewizyjnej. Wybór Katarzyny Dysarz na przewodniczącą tej komisji
wynikał z tego, że posiada dużą wiedzę i doświadczenie.

Tomasz Scheller uważa, że przygotowywanie wypowiedzi, które od razu na początku
skreśla współpracę pomiędzy radnymi, jest nie na miejscu. Składy komisji i
przewodniczących zawsze można zmienić. Następnie zwrócił się z pytaniem do
radnego Fabiana Pszona, jakie problemy będzie rozwiązywał w Kędzierzynie-Koźlu,
skoro jest mieszkańcem gminy Ujazd.

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zaapelował o zawężenie dyskusji,
ponieważ nie ma na nią miejsca w porządku obrad.

Fabian Pszon poinformował, że pochodzi z Ujazdu, ale w tej chwili jest mieszkańcem
Kędzierzyna-Koźla.

Ewa Czubek przypomniała, że przez wiele lat Komisja Rewizyjna liczyła od 5 do 8
członków, a na koniec kadencji złożyła wniosek, żeby ta komisja zwiększyła ich liczbę
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od 7 do 9. To spowodowało, że opozycja ma o jednego członka więcej. Obserwując
prace komisji uważa, że nie zawsze tak jest, iż osoby w koalicji rządzącej mają
identyczne stanowisko z władzą wykonawczą. Zaproponowała, aby nie przenosić
waśni ogólnopolskich na grunt samorządowy.

Wiesław Fąfara zapytał, czy znane są już terminy następnych sesji.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zazwyczaj jest to ostatni czwartek
miesiąca, ale termin następnej sesji może nie wpisać się w ten schemat. Jest budżet,
mnóstwo uchwał i koniec roku, więc nie udało się jeszcze ustalić terminu.

Wiesław Fąfara zapytał, czy dostaną prowizorium budżetowe na rok 2019.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że po to tak szybko powstały
komisje, aby mogły obradować i radni dostaną propozycje budżetu do omawiania na
tych komisjach.

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy otrzymają wykaz zadań inwestycyjnych na rok
2019 i WPF.

Artur Maruszczak poinformował, że będzie to w materiałach, które radni dostaną
przed obradami komisji i sesji Rady Miasta.

Ad. 10
Zakończenie obrad I sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz
Wiśniewski zamknął I sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Ireneusz Wiśniewski

Sesja zakończyła się o godzinie 20:29
Protokołowała: Xymena Wąsowicz


